



Paramedic Chiefs of Canada
To Advance and Align EMS Leadership in Canada



Paramedic Association of Canada
Association des Paramédics du Canada

The Canadian Study of Violence Against Paramedics (CSVAP) needs to hear from you!

If you are currently a working or retired Canadian paramedic (which for the purpose of this study includes EMR, EMA, PCP, ACP, CCP, and med-techs in the Canadian Armed Forces), regardless of the position or rank that you hold, you are invited to participate in Phase I of the study – an online survey that will take approximately 45-90 minutes of your time. **The deadline to complete the survey is October 31, 2025.**

Please use the link or the QR code below to learn more about the study and how you can participate in this very important national initiative.

<https://uwaterloo.ca/statistical-consulting-survey-research-unit/canadian-study-violence-against-paramedics>





Paramedic Chiefs of Canada
To Advance and Align EMS Leadership in Canada



Paramedic Association of Canada
Association des Paramédics du Canada

***L'Étude canadienne sur la violence contre les paramédics (ECVCP)
a besoin d'entendre votre point de vue !***

Si vous êtes actuellement un(e) paramédic candien(ne) actif ou retraité (pour les buts de l'étude, cela inclut : les RMU, les PMU, les TPSP, les TPSA, les TPSC, ainsi que les techniciens médicaux des Forces armées canadiennes, quel que soit le poste ou le rang occupé, vous êtes invités à participer à la Phase 1 de l'étude — une enquête nationale en ligne qui demandera approximativement 45 à 90 minutes de votre temps. **La date limite pour compléter le sondage est le 31 octobre 2025.**

Veuillez utiliser le lien ou le code QR suivant pour en apprendre davantage sur l'étude et sur la façon de participer à cette très importante initiative nationale.

<https://uwaterloo.ca/statistical-consulting-survey-research-unit/canadian-study-violence-against-paramedics>

